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ZAPISNIK

7. seje Sveta Glasbene Sole Jesenice,
ki je bila v torek, 27.2.2024, ob 19.00 v dvorani Lorenz.

Prisotne ilanice in ilani Sveta: Igor Arh, Barbara Einfalt, Helena Jevnik, Anton Justin,
Monika Korbar, Simon Krajndan Fojkar, Erika Vidrgar, Karin Vrhnjak Modnik
Opraviieno odsotni: Stanislav Pem, Leon Smid, SaSa Mesec
Ostali prisotni: Martina Y alant, ravnatelj ic a, Grcga Hafner, radunovodj a

Predsednik Sveta 5o1e Simon Krajndan Fojkar pozdravi vse prisotne in se zahvali za
prisotnost. Med dlani pozdravi radunovodjo in novo dlanico Sveta Sole Barbaro Einfalt.
Prebere dnevni red.

DNEVNI RED:

1. Potrditev zapisnika 6. seje 2dne,14.9.2023
2. Potrditev zapisnika 2. dopisne seje z dne, 18.10.2023
3. Porodilo ravnateljice o tekodem delu Sole '
4. Obravnava in potrditev Letnega porodila zaleto 2023
5. Delovna uspe5nost ravnateljice zaleto 2023
6. Predlog povi3anja prispevka star5ev
7. Razno

K toiki 1 itev za ika 6. z dne, 14.9.2023)

Sklep: Potrdi se Zapisnik 6. seje z dner 14.9.2023.

Na zapisnik ni bilo pripomb.

Glasovanje z dvigom rok.
GLASOVANJE PRISOTNIH: 8

ZA: 8

PROTI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

K toiki 2 (Potrditev zapisnika 2. dopisne seje z dne, 18.10.2023)

Sklep: Potrdi se Zapisnik 2. dopisne seje z dne,18.10.2023.

Na zapisnik ni bilo pripomb.

Glasovanje z dvigom rok.
GLASOVANJE PRISOTNIH: 8

ZA: 8

PROTI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.



ZAPISNIKI
Solsro LETo zo23lzo24

Predsednik preda besedo ravnateljici.

Ravnateljic a se zahvali za besedo in povzame porodilo o delu:

- Nu Soli se uspe5no odvijajo koncerti nadrtovani v Letnem delovnem nadrtu Sole. Prav

tako udenci redno nastopajo na prireditvah v kraju'
- V oktobru smo uspesno izpellali projekt >Od tona do glasbe< namenjen udencem

osnovnih Bol vseh treh obdin. V decembru smo uspe5no izpeliali vse tri boZidno-

novoletne koncerte.
- Gostili smo sredanje gorenjskih klarinetistov in sredanje gorenjskih pevcev.

- Ponovno je navduSil abonmajski koncert uditeljev'

- V febrru4r.r ttrro izvedli Festival druLin in tradicionalno tekmovanje v posluSanju

intervalov in akordov. Naslednje leto je Festival planiran v soboto, ker bo za vikend

lahko prisotnih ved druZin.
- UdeleZili smo se tudi dveh mednarodnih tekmovanj: kitaristka Patricija Zupanje na

tekmovanju Spanskega veleposlani5tva pod mentorstvom Martine Jerini6 dosegla

srebrno priznanje. Flavtistka Patricija Gril je pod mentorstvom Barbare Einfalt,

korepetitorka futiia Jelovdan, na mednarodnem tekmovanju v Trstu dosegla 2.

,ug.udo. Stirje uelnci so se udeleZili spletnega mednarodnega tekmovanja in dosegli

tri 1. nagrade in eno 2. nagrado. ,
(patricija Gril in Ajda Modfik iz raz. Barbire Einfalt, Spela Nod iz taz. Martine

Jerinid in Oto Breznik iz raz. Arslana Hamidullina, pri klavirju Leon Smid in Julija

Jelovdan).
- Baletni oddelek smo odpeljali v Ljubljano na ogled Hrestada.

- Vse na5e dogodke na diu/benih omreZjih objavlja Karin Vrhnjak Modnik, vabljeni na

ogled.
- Od l.l.2124imamo v Zirovnici podruZnico, katere vodja oddelkaje BarbataEinfalt.

Predsednik preda besedo ravnatelj ici.

Ravnatelj ic a pou zame glavne todke Letne ga poro dila:

- diani Sveta Sole ste Letno porodilo 2023 ptejeli v sklopu gradiva za sejo,

- naredili smo samoevalvaCijski vpra5alnik na temo projekta >Oh, ta trema<; ved kot

51yo zaposlenih je bilo s projektom zadovoljnih, 30oh delno; letos kdor Zeli, lahko

projekt izvaja, kdor ne, ni Potrebno;
- irpltl*. ro bil. vse nadrtovane prireditve, izvedli_ smo abonmajske koncerte, veliko

smo se tudi izobraLevali(letos na temo zdravje pri delu - preko Zoom'a smo telovadili

s fizioterapevtko Melito Kordi5 Gale).

Ravnateljica preda besedo radunovodji. Finandni nadrt je povzel gospod Hafner:

- bilanca ostaja nesPremenjena,
- dolgorodnairedstva so se zmanjlalazaSYo, kratkorodna sredstva so vi5ja za2lo/o,

- po ibradunskem toku so prihodki 10% vi5ji od preteklih obdobij, stro5ki so vi5ji za

12%;
- po denarnem toku je realizacija IOO% (13% ved Solnin kot planirano, odhodki so niZji

zalo/o,plade so rializirane l}0o , stro5ki zablago in storitve so niZji za3Yo, manj je

bilo pisarni5kega materiala, vedji so bili stroSki tehnidnega vzdtLevania in potni

stroSki.
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- preseZek odhodkov nad prihodki je 10.875,62€.

Ravnateljica je povedala, da vsa osnovna sredstva zadnje dve leti lahko kupujemo le iz
preseZka. Tako letos iz preselka nadrtujemo nakup harfe za v Lirovnico, cena harfe se giblje
med 19.000 € - 21.000 €. 5000 € nam je v ta namen namenila tudi Obdina Jesenice.

Gospod Arh je omenil, da je v gradivu opazil, da so pri odpisu osnovnih sredstev tudi
in5trumenti. Ravnateljica mu je odgovorila, da gre to za starc in5trumente, ki se Ze dolgo dasa
ne uporabljajo in se jih ne da ved popravit. Z in5trumenti ravnamo zelo skrbno in jih tudi
redno servisiramo.

Sklep: Potrdi se Letno poroiilo zaleto 2023.

Glasovanje z dvigom rok.

GLASOVANJE PRISOTNIH: 8

ZA: 8

PROTI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep: PreseZek prihodkov nad odhodkiiz2I23,r ri5irri 10.876€, se porabi za nakup
harfe.

Glasovanje z dvigom rok.

GLASOVANJE PRTSOTNIH: 8

ZA: 8

PROTI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

K toiki 5 (Delovna ravnateli ice za leto 2023

Pred 6. todko dnevnega reda je ravnateljica zapustila sejo.

Ctani sveta so delovno uspe5nost ravnateljice ugotavljali z vrednotenjem postavk na obrazcu:
Ugotavljanje delovne uspe5nosti ravnatelja ocenjevalnega liste in bili soglasni, da se
ravnateljico Glasbene Sole Jesenice pri vseh postavkah ovrednoti maksimalno:

- rcalizacija obsega programa - 25Yo,
- kakovost izvedbe programa - 35Yo,
- ruzvojna naravnanost zavoda - 35yo,
- zagotavljanje materialnih pogojev - 5%.

Sklep: Svet Glasbene SoIe Jesenice je delo ravnateljice v letu 2023 ocenil s 100%.

Glasovanje z dvigom rok.
GLASOVANJEPRISOTNIH: 8

ZA: 8

PROTI: 0
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Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep: Za izplaiilo redne delovne uspeBnosti ravnateljice se nameni 57o osnovnih plai
ravnateljev.

Glasovanje z dvigom rok.
GLASOVANJEPRISOTNIH: 8

ZA: 8

PROTI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.

K toiki 6 (Pred star5eva

Predsednik preda besedo ravnatelj ici :

Prispevka star5ev nismo dvigovali od leta 2010. Od takrat je bila34% inflacija.
Glede na to, da so se vse stvari podralile, predlagamo, da se Solnina poveda od 15 % -20% in
sicer je predlog naslednji:

- vpisnina bi ostala ista (15 €),
- in5trumentiz24€na2$€, ,
- PGV, GP iz12€na16€,
- glasbeni vrtec iz 12€ na 16€,
- baletni yrtec iz22€na 16€,
- plesnapripravnica iz22€na25€,
- balet, sodobni ples iz 28€na30€,
- izposojnina in5trumerrtaiz 10€ na 15€,
- balet in in5trumentiz36€na46€,
- plesna pripravnica in in5trument iz 30€ na 42€,
- plesna in glasbena pripravnica iz26€ na 30€,
- balet in sodobni ples 46€,
- nadstandafi iz 48€ na72€.

Barbara Einfalt se je strinjala, da je prispevek starSev v Glasbeni Soli Jesenice najniZji.

Ravnateljica je povedala, da imajo otroci iz socialno Sibkej5ih druZin 5e vedno moZnost
subvencije Solnine. Star5i v najniZjemu dohodkovnemu raztedu so opravidena do lO0%
Solnine. Ostajatudi subvencijaza3 otroke inved. Zadrugegaotroka 75o/o,zatretjega pa50%.

Sklep: Izposojnina in5trumenta se poenoti na 15100 €.

Glasovanje z dvigom rok.
GLASOVANJEPRISOTNIH: 8

ZA: 8

PROTI: 0

Sklep je bil soglasno sprejet.
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Sklep: Solnina za nadstandard se poveia na 72,00 €.

Glasovanje z dvigom rok.
GLASOVANJE PRISOTNIH:

ZA:
PROTI:

Sklep je bil soglasno sprejet.

Gospod Arh je vpra5al kdo hodi na nadstandard?
Ravnateljica mu je odgovorila, da so to starej5i udenci, ki se ne morejo vpisati po rednem programu.

Ravnateljica pove 5e, da pihalni orkester praznuje 150 let. Glasbena Sola bo aktivno vpeta v
praznovanje.

Predsednik Sveta 5o1e se je vsem zahvalilzaudeleLbo.,

Seja se je zakljudilaob 19.44.

Predsednik
Sveta Glasbene Sole Jesenice
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